

organizations carrying out or contributing to educational, social and other programs benefitting the black community;

- assisting families of political prisoners;
- providing legal assistance to black South Africans;
- contributing to and assisting black organizations in South African opposed to apartheid;
- professional associations conducting seminars and training courses for blacks.

9. Assistance to black South Africans in Canada

- colleges and universities offering bursaries to allow black South Africans to study in Canada;
- trade unions bringing black South African trade unionists to Canada to train them in management and administration.

10. Creation of anti-apartheid organizations in Canada

- Canadians across the country forming anti-apartheid organizations to carry out activities in protest against apartheid and to make Canadians aware of the situation in South Africa.

non gouvernementales gèrent des programmes à but éducatif, social et autre, au profit de la communauté noire, ou contribuent à ces programmes;

- une aide est apportée aux familles des prisonniers politiques;
- une aide juridique est assurée aux Noirs sud-africains;
- des contributions sont fournies aux organisations noires anti-apartheid d'Afrique du Sud;
- des associations professionnelles organisent des séminaires et des cours de formation à l'intention des Noirs.

9. Aide aux Noirs sud-africains au Canada

- des collèges et universités offrent des bourses aux Noirs sud-africains afin de leur permettre de faire leurs études au Canada;
- des syndicats font venir des syndicalistes sud-africains au Canada afin d'y recevoir une formation en gestion et en administration.

10. Création d'organisations de lutte contre l'apartheid

- Des Canadiens de toutes les régions fondent des organisations de lutte contre l'apartheid afin de sensibiliser leurs concitoyens à la situation en Afrique du Sud.